
Til Varde Kommune 

Økonomiafdeling  
v/Johan Brøndsted. 

 

Ansager den 26. april 2018 

 

Skovlund Ansager ansøger hermed om at optage et energilån på kr. 573.372 i Kommune Kredit i 
forbindelse med Skovlund Ansager hallens seneste energioptimering på i alt kr. 674.445 eks. 
moms 

Energi optimering har bestået af: 

• Udskiftning af tag på alle hallens sidebygninger 925 m2 (gl. tag utæt) 

• Efterisolering m/200 mm. Rockwool på depotrumme, omklædningsrummene, cafeteria, 

mødelokale, spinningslokale, gangområde. (tidligere kun 100 mm) 

• Udskiftning af alle vinduer og døre imod nord. (utætte og fra 1978) 

• Udskiftning af hallens 2000 l varmtvandsbeholder. (gennemtæring og uøkonomisk) 

• Udbygning af CTS styring. (overblik og styring) 

• Nye varmekilder i mødelokaler & cafeteria. (varmepumper luft til luft, i stedet for el 

radiator)  

Ifølge beregninger fra Varde Kommunes energirådgiver Søren Rotbøls vil energilånet kunne 
forrentes over 20 år.  

Skovlund Ansager Hallens bestyrelse vil anmode økonomiafdelingen om ovenstående lån fra 
Kommune kredit, da det er helt klar halbestyrelsens overbevisning, at udførte renoveringer & 
optimering vil gavne hallens energiomkostninger de næste årtier frem. 

 

Bilag: 

Regnskab 2017 
Budget for 2018 
Sa-hallens vedtægter. 

 

Med venlig hilsen 
Skovlund Ansager Hallen 

 
Formand  
Leif Jørgensen 

 


